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The FIA officially presents the new FIA Karting app for mobile devices on 5 March
2019 as part of the Geneva International Motor Show in the presence of FIA
President Jean Todt and FIA Karting Promoter James Geidel.

Find all the FIA ​​Karting news and videos, consult the information for each Competition, follow
the races via live-timing and live-streaming, in the heart of the action and in the palm of your
hand on your mobile phone or your tablet with the FIA Karting app.

Available now free for iOS in the App Store and for Android on Google Play, to experience the
FIA ​​Karting Championships, Cups and Trophies around the World with greater intensity.

************* 

FIA Karting étend son audience avec une
application mobile
 

La FIA présente officiellement la nouvelle application FIA Karting pour terminaux
mobiles le 5 mars 2019 dans le cadre du Geneva International Motor Show en
présence du Président de la FIA  Jean Todt et du Promoteur FIA Karting James
Geidel. 

Retrouvez toutes les news et les vidéos FIA Karting, consultez les informations de chaque
Compétition, suivez les courses en live-timing et en live-streaming, au coeur de l’action et au
creux de votre main sur votre téléphone mobile ou sur votre tablette avec l’application FIA
Karting.

Disponible gratuitement dès maintenant pour IOS sur l’App Store et pour Android sur Google
Play, afin de vivre plus intensément les Championnats, Coupes et Trophées FIA Karting tout
autour du Monde. 
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